

Dagordning:  
Avslutningsmiddag  
Möte med kommunen  
Möte med ledare  
A-laget tränare  
Futsal  
Övrigt

Deltagare:  
Magda - ordförande  
Jessica - Sekreterare  
David- Justeringsman  
Linda, Jimmy, Niklas, Maria.

Avslutningsmiddag:  
18/11. Avtackning för ledare och Sebbe.  
Beslut kring ansvar för presenter, förslag på tröjor från Intersport som Jimmy ordnar.  
Presentkort till alla ledare fixar Lollo.

Möte med kommunen:  
Niklas och Magda har haft möte med kommunen kring tallåsen.  
Man måste se över antal klubbhus i kommunen och det ska bli ett lika system för alla, vi kommer behöva specia allt vi gör kring och i klubbhuset. Diskussion kring om andra ska kunna hyra tallåsen. Om detta skulle ske, får ingenting av MBK synas.  
Vi behöver fundera på hur vi vill göra med att klubben eventuellt övertar driften av tallåsen.  
Fördelar och nackdelar.  
Vi har rätt att söka anläggningsstöd om vi vill överta detta. Handikappanpassad toalett kommer byggas. Grusplanen kom på tal, vi vill utnyttja den på ett bra sätt. Kan söka stöd av SISU på 100% på anläggningsprojekt (informationskväll 6/11 med SISU på sparkbanken i Köping Kl: 17.30-19.00). Maria anmäler Magda.  
Belysning på baksidan av tallåsen så vi kan träna längre in på kvällen under hösten.  
Rampen är återkommande problem då kommunen inte vill ta på sig arbetet, vidare diskussion i vår.

Möte med ledare:  
Ledarmöte 10/10 med ungdomsledarna, protokoll utskickat av Jimmy.  
Sofia Norén, ledare i bollkul ansvarar för SISU-arbete och ska även hon få frågan om att delta på SISU-mötet den 6/11 tillsammans med Magda.  
Önskning att skifta 5-manna och 7-manna då det är ojämna planer. 7-manna planen är i dag otroligt dålig så förslag är att låta den vila en säsong och fixa till den med nytt gräs (vi måste säga till kommunen om LOK för vattning).  
Utse en dommaransvarig och en plats för dommarersättningslapparna.  
Dags att se över nycklar.  
Styra upp en klädbytdag - Sofia styr ihop en sådan dag och lägger ut kallelse på laget.se.  
Ankan och Lasse kommer överens om konstgrästider.  
Måste rapportera in alla träffar så vi kan lägga upp i SISU för att få ersättning.  
Samlad beställning av kläder för ledare och komma överens om en summa som ledarna får beställa för.  
Dags att beställa nya strumpor och shorts till barnen till nästa år.  
Excelblad för lagkassa.  
Sammanställa vilka som vill gå tränarutbildning i vår.  
Eric lämnar 17-laget som tränare och ersätts av Markus. Eric är också intresserad av att kliva in som styrelsemedlem.

A-laget:

Sebbe kliver av som tränare och arbete för att leta ny tränare ska börjas omgående.

Magda roddar i detta tillsammans med Jimmy.

Vi kommer även tappa en och en annan spelare.

David kommer eventuellt att sluta sitt deltagande i både A-laget och styrelsen.

Futsal:

Inomhusträningarna drar igång v.43, Magda skickar ut inbjudan till alla via laget.se.

Tanken är att det ska bli ett herrlag. Det är många lag anmälda med 10 matcher.

Övrigt:

Bingolottor - är beställda och kommer v.45, vinsten är som vanligt 70-30.

Vi behöver besluta hur vi ska hantera försäljning så det blir lika för alla.

Förslag: Allt över 20tsek går raka vägen till laget, under 20tsek blir 70-30, per säsong

Vi måste se över hur vi köper in t-shirts till bollkul.